

WEDNESDAY, JULY 26, 1978

(7)

Pursuant to adjournment and notice the Special Senate Committee on the Constitution met this day at 10:20 a.m., the Deputy Chairman, the Honourable Jacques Flynn, presiding.

*Members of the Committee present:* The Honourable Senators Barrow, Bonnell, Bosa, Bourget, Connolly (*Ottawa West*), Flynn, Forsey, Godfrey, Grosart, Hayden, Lafond, Lang, Lucier, Marchand, Marshall, McElman, Olson, Petten, Phillips, Rizzuto, Robichaud, Smith (*Colchester*), Steuart and Yuzyk. (24)

*Present but not of the Committee:* The Honourable Senators Argue, Beaubien, Cameron, Cottreau, Denis, Fournier (*de Lanaudière*), Greene, Haidasz, McIlraith, Molson and Neiman (11)

*In attendance:* Mr. Robert J. Cowling, Counsel to the Committee, and Mr. Raymond L. du Plessis, Q.C., Law Clerk and Parliamentary Counsel.

The Committee resumed its consideration of the subject-matter of Bill C-60 assisted therein by Messrs. Cowling and du Plessis.

At 12:28 p.m. the Committee adjourned until 2:00 p.m. this day.

AFTERNOON SITTING

(8)

The Special Senate Committee on the Constitution met at 2:08 p.m., the Deputy Chairman, the Honourable Jacques Flynn, presiding.

*Members of the Committee present:* The Honourable Senators Barrow, Bosa, Connolly (*Ottawa West*), Flynn, Forsey, Godfrey, Grosart, Hayden, Lafond, Lang, McElman, Olson, Phillips, Rizzuto, Robichaud, Smith (*Colchester*), and Yuzyk. (17)

*Present but not of the Committee:* The Honourable Senators Argue, Beaubien, Cameron, Cottreau, Fournier (*de Lanaudière*), Greene, Haidasz, McIlraith, Molson and Neiman. (10)

*In attendance:* Mr. Robert J. Cowling, Counsel to the Committee, and Mr. Raymond L. du Plessis, Q.C., Law Clerk and Parliamentary Counsel.

The Committee resumed its consideration of the subject-matter of Bill C-60 assisted therein by Messrs. Cowling and du Plessis.

At 3:35 p.m. the Committee adjourned to the call of the Chair.

ATTEST:

*Le greffier du Comité*

Flavien Belzile

*Clerk of the Committee*

LE MERCREDI 26 JUILLET 1978

(7)

Conformément à la motion d'ajournement et à l'avis de convocation, le Comité spécial du Sénat sur la Constitution se réunit aujourd'hui à 10 h 20 sous la présidence de l'honorable Jacques Flynn (vice-président).

*Membres du Comité présents:* Les honorables sénateurs Barrow, Bonnell, Bosa, Bourget, Connolly (*Ottawa-Ouest*), Flynn, Forsey, Godfrey, Grosart, Hayden, Lafond, Lang, Lucier, Marchand, Marshall, McElman, Olson, Petten, Phillips, Rizzuto, Robichaud, Smith (*Colchester*), Steuart et Yuzyk. (24)

*Présents mais ne faisant pas partie du Comité:* Les honorables sénateurs Argue, Beaubien, Cameron, Cottreau, Denis, Fournier (*de Lanaudière*), Greene, Haidasz, McIlraith, Molson et Neiman. (11)

*Aussi présents:* M. Robert J. Cowling, conseiller du Comité et M. Raymond L. du Plessis, c.r., légiste et conseiller parlementaire.

Le Comité poursuit l'étude de la teneur du bill C-60 avec l'aide de MM. Cowling et du Plessis.

A 12 h 28, le Comité suspend ses travaux jusqu'à 14 heures.

SÉANCE DE L'APRÈS-MIDI

(8)

Le Comité spécial du Sénat sur la Constitution se réunit aujourd'hui à 14 h 08 sous la présidence de l'honorable Jacques Flynn (vice-président).

*Membres du Comité présents:* Les honorables sénateurs Barrow, Bosa, Connolly (*Ottawa-Ouest*), Flynn, Forsey, Godfrey, Grosart, Hayden, Lafond, Lang, McElman, Olson, Phillips, Rizzuto, Robichaud, Smith (*Colchester*) et Yuzyk. (17)

*Présents mais ne faisant pas partie du Comité:* Les honorables sénateurs Argue, Beaubien, Cameron, Cottreau, Fournier (*de Lanaudière*), Greene, Haidasz, McIlraith, Molson et Neiman. (10)

*Aussi présents:* M. Robert J. Cowling, Conseiller du Comité et M. Raymond L. du Plessis, c.r., légiste et conseiller parlementaire.

Le Comité poursuit l'étude de la teneur du bill C-60 avec l'aide de MM. Cowling et du Plessis.

A 15 h 35, le comité suspend ses travaux jusqu'à nouvelle convocation du président.

ATTESTÉ: